
 

REFERAT 
 

Studentrådet SU sitt møte 14.03.17 kl 18.15 på Rotvoll  
 
Møteleder:  Emily C. F. Jackson  

Referent:  Elin Juliussen  

 

Studentrådet SUs medlemmer:  

FTV  Morten Djupdal 

FTV  Didrik Leganger 

FTV  Emily Catherine F. Jackson 

FTV  Mona Sæther 

GEO Kristian Nygård Svartås 

GEO Petter Aasen 

SOSANT Karoline Svingen 

SOSANT Even Klomsten Andersen 

ISS  Trine Øverås 

ISS  Anders Kvanli  

ISS  Ingrid Okkenhaug  

IPL  Maria Helløy Schistad 

PSYK Hanne Martnes 

PSYK Ingrid Tingstad 

PSYK Emilie Holthe 

ILU  Bente Bækkelien  

ILU Kristian Vinnelrød  

  

Meldt fravær:  

IPL Astrid Gullberg Strømmegjerde 

IPL  Aurora Sørsveen  

ISA Ane Thyvold Ranøien 

ISA Marte Underhaug 

SU-HTV Karina L. Nøstvik 

ILU Ingvild Lilletvedt Olsen  

  

Ikke møtt:  

  

 

Observatør 
Studenttinget Lars Bjørnar Vist   
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Studentrådets saker 

 Konstituering av møtet 
 Innkallingen ble godkjent, møteleder og referent valgt.  

Saklista ble godkjent. Vi bruker fortsatt ikke PC på møtene.  

  

Ref-sak 04/17 Godkjenning av referat fra Studentrådet SUs møte 28.02.17 

 Referatet ble godkjent.  

  

Ref-sak 05/17 Saker fra studenttillitsvalgte, orientering fra FTVene. Dagboka 

Psyk Vært på styremøtet og møte med dekan 

Møte i profesjonsrådet og ny studieplan. 

Planlegger allmøte  

GEO Vært i møte med inst. Og fakultetet 

Det er utlyst nye stillinger 

Skal ha allmøte 29/3  

Kristian har vært på universitetskonferansen i Ålesund  

ILU Vært på møte med inst.ledelsen  

Høringsgreie på det nye inst.  

Vært på inst.møte  

Har begynt å planlegge nytt tillitsmannsforum  

Sosant Vært på møte om klage på BA-emne 

Orienteringsmøte om dialogmøtet 

ISS Inst.ledermøte  

Dialogmøte ISS/SU m/dekan 

Linjeforeningen får penger 

Har spikret allmøtet 

IPL Samarbeider med PTV om planlegging av allmøte  

Sti Johannes Landsmøte NSO 24.-26. mars 

Arrangerte regionsmøte i helga 

Jobber med styrevalget  

Jobber med Elgeseter gt. 10 om finansiering  

Det er Sti-møte på torsdag  

FTV Mona Vært på formøte til UU 

Hatt møte i valgkomiteen 

Møte om Vrimledagen i dag 

FTV Didrik Vært på 2 inst.ledermøter; om økonomi og kvalitetsmeldingen 

Møte om arealer for ILU på Kalvskinnet  

Hatt kontorvakt på Rotvoll og Dragvoll  

Skal til Skottland på konferanse neste uke  

FTV Emily Vært i TUV-møte 

Planlegger SU-fest 21/4, ingen kom på planleggingsmøtet  

Vært på Vrimledagsmøte  

Vært på linjeforeningsledermøte (LFF); Fadderutvalget skal legges ned og det 

jobbes med videreføring lokalt på Dragvoll  

FTV Morten Var i praksis forrige uke  

Jobber med rekrutering til FTV-vervet  

Hadde kontorvakt i går på Rotvoll  

Har vært innom Sti-kontoret og pratet med de  

Vært i møte om studentarealer på Kalvskinnet  

Skal til Skottland neste uke  

Dagboka Alle banner MÅ impregneres hos Wibeke Hågensen ved driftsavd.  
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SU-sak 09/17 Universitetskonferansen september 2017 

 Emily orienterte om saken og det kom innspill som vil bli tatt med i det videre 

arbeidet.  

  

SU-sak 10/17 Valguka  

 Vi må ha en trekk-sak til allmøtet – alle kan komme med forslag.  

 Valgukene starter 20/3 - blæsting og allmøter  

 Allmøte for alle studenter på SU-fakultetet blir mandag 27/3 kl 14.15 i D2 

 Uke 13 – instituttvise allmøter  

 Valget avsluttes 6/4  

Standplanene henger på kontoret. Det blir stand mandag – onsdag og torsdag i 

ukene 12, 13 og 14  

Vi har ikke hjemmesiden enda. Det vil bli laget banner og slogans. 

Rotvoll har egen stand.  

ISA samarbeider med Tunga.  

Maria spør hvorfor det ikke har kommet informasjon tidligere?  

Valget samkjøres med styrevalget.  

Det vil bli poeng-premiering etter aktiviteter i valguka.  

ILU skal blæste FTV-valget  

Kandidaturene sendes til Emily eller Mona. 

Stillingsbeskrivelsen sendes ut, og må vedtas på allmøtet for de som ikke 

allerede har gjort dette.   

  

SU-sak 11/17 Høring om endringer i studieforskriften  

 Didrik gikk gjennom høringa og innspillene blir tatt med i det videre arbeidet 

med høringa.  

Høringsutkastet vil bli sendt ut for kommentarer før helga.  

  

SU-sak 12/17 Eventuelt 

Even Hva med digitalisering av standregistreringen?  

Sakspapirer kun digitalt?  

VT Kristian Orienterte om siste nytt om kjellerne på Moholt. Sit beholder 12 kjellere som 

skal oppgraderes.  

Trine Stiller spørsmål til Mona om hvem hun er og hvorfor hun ikke har vært synlig 

på kontoret. – Videre behandling av dette tas i et annet forum 

  

 Evaluering av møtet 

 Takk for flott diskusjon 

Det blir pizza etter møtet på de som har meldt seg på. 

Hyggelig med møte på Rotvoll 

Fint møte 

Didrik gikk fint gjennom høringa 

Bra møte 

Fint å være på Rotvoll en gang  

Bra med gode diskusjoner 

  

  

 Møte hevet 20.14 

 

 

Emily C. F. Jackson     Elin Juliussen    

møteleder (sign.) referent (sign.)  

 


